

CLASSIC ACCESSORIES LIMITED LIFETIME WARRANTY

WARRANTY

Classic Accessories warrants that this product will be free of defects in material and construction for its life from the date of purchase. This warranty applies only to the original purchaser of the product with the original sales receipt.

Exclusions. This warranty covers normal consumer usage. It does not cover ordinary wear and tear, damage that occurs during shipping, damage resulting from improper package opening, installation, handling, maintenance or storage, alteration, or damage due to accident, misuse, abuse, vandalism, neglect or exposure to petroleum products or caustic chemicals. This warranty is for the original purchaser only and is non-transferable.

Register Your Warranty. To facilitate warranty service, immediately after purchase, you should complete and submit the Warranty Registration Card to Classic Accessories Inc. This can also be done online at www.classicaccessories.com/register. Include a copy of your original receipt, which will relieve you of the need to retain the receipt. Registering also enables us to contact you if we need to.

How you can get warranty service. If this product does not conform to the warranty, Classic Accessories will provide, at its sole option and within a reasonable period of time, one of the following: A) replacement of the product with an identical one, B) replacement with a similar product of the same value, or C) repair of the product, as deemed appropriate, at no cost to you. Contact Classic Accessories directly at 1-800-854-2315 or at www.classicaccessories.com/warranty-info/. You must provide a copy of your original receipt, unless you have already done so by registering your product with us (see preceding section). We may request that you ship the product back to us and/or send us pictures of the product. If required to return the product to Classic, you are responsible for the initial shipping charges. THE REMEDY SELECTED BY CLASSIC ACCESSORIES IN ACCORDANCE WITH THIS PARAGRAPH SHALL BE THE EXCLUSIVE AND SOLE REMEDY FOR ANY BREACH OF WARRANTY.

Disclaimer of other warranties. This limited lifetime warranty is the exclusive warranty given by Classic Accessories. It supersedes any prior, contrary or additional representations, whether oral or written. No person, including agents and employees of Classic Accessories, is authorized to give any further representation or warranty or assume any further obligations on behalf of Classic Accessories, whether orally or in writing. Any implied warranties, including any WARRANTY OF MERCHANTABILITY or WARRANTY OF FITNESS FOR A PARTICULAR PURPOSE, are limited to the duration of the limited lifetime warranty given above.

Some states do not allow limitations on how long an implied warranty lasts, so the above limitation may not apply to you.

EXCLUSION OF CONSEQUENTIAL AND INCIDENTAL DAMAGES. CLASSIC ACCESSORIES SHALL HAVE NO LIABILITY FOR ANY CONSEQUENTIAL OR INCIDENTAL DAMAGES arising out of the use of, or inability to use, this product or arising out of any nonconformity or defect in the product, or defect in any service provided under the limited lifetime warranty. This exclusion applies even if Classic Accessories has been advised of the possibility of such damages and/or if the above warranty fails in its essential purpose and regardless of whether such damages are sought for breach of warranty, breach of contract, negligence or strict liability or tort or under any legal theory.

Some states do not allow the exclusion or limitation of consequential or incidental damages, so the above limitation may not apply to you.

This warranty gives you specific legal rights, and you may also have other rights which vary from State to State.

CLASSIC ACCESSORIES GARANTIE À VIE LIMITÉE

GARANTIE

Classic Accessories garantit cet article contre tout vice de matériaux et de fabrication pour toute la durée de vie de l'article à compter de la date de l'achat. Cette garantie ne s'applique qu'à l'acheteur initial de l'article en possession du reçu de vente d'origine.

Exclusions. Cette garantie couvre cet article à condition qu'il soit utilisé dans des conditions d'utilisation normales. Elle ne couvre pas l'usure normale, les dommages survenus pendant l'expédition ou si l'emballage a été mal ouvert. Elle ne couvre pas non plus les dommages survenus suite à une installation, manutention, entretien ou remisage incorrects, une modification, un accident, une mauvaise utilisation, du vandalisme, une négligence ou une exposition à des dérivés du pétrole ou à des produits chimiques corrosifs. Cette garantie couvre uniquement l'acheteur initial de l'article et n'est pas transférable.

Valider votre garantie. Pour bénéficier de la garantie, immédiatement après avoir acheté cet article, complétez et renvoyez la carte d'enregistrement de garantie à Classic Accessories Inc. Vous pouvez également le faire en allant sur le site www.classicaccessories.com/register. Veuillez fournir une copie de votre reçu de vente d'origine, ceci vous évitera d'avoir à le conserver. L'enregistrement du produit nous permettra également de vous contacter si nécessaire.

Comment obtenir le service de garantie. Si ce produit ne se conforme pas à la garantie, Classic Accessories à sa discrétion et dans un délai raisonnable, s'engage à (a) remplacer votre article par un article identique, (b) remplacer votre article par un article similaire et de même valeur ou (c) réparer gratuitement votre article. Veuillez contacter directement Classic Accessories au 1-800-854-2315 ou par l'intermédiaire du site web www.classicaccessories.com/warranty-info/. Il vous faudra fournir une copie de votre reçu de vente d'origine, à moins que vous l'ayez déjà fait lors de l'enregistrement de l'appareil (voir section précédente). Il est possible que nous vous demandions de nous expédier cet article et/ou de nous envoyer des photographies de l'article en question en quel cas vous devrez vous acquitter des frais d'expédition initiaux. LE RECOURS CHOISI PAR CLASSIC ACCESSORIES CONFORMÉMENT À CE PARAGRAPH SERA LE RECOURS EXCLUSIF ET UNIQUE POSSIBLE EN CAS DE VIOLATION DE LA GARANTIE.

Déni de toutes autres garanties implicites et renonciation. Cette garantie à vie limitée est la garantie exclusive accordée par Classic Accessories. Elle remplace toute représentation antérieure, contraire ou supplémentaire, qu'elle soit écrite ou orale. Nul n'est autorisé, les agents et employés de Classic Accessories compris, à communiquer toute autre représentation de garantie, à accorder toutes autres garanties, ou à assumer toute autre obligation au nom de Classic Accessories, que ce soit oralement ou par écrit. Toute garantie implicite, y compris toute GARANTIE IMPLICITE DE QUALITÉ MARCHANDE ET D'APTITUDE À UN USAGE PARTICULIER se limitera à la durée de la garantie à vie limitée indiquée ci-dessus.

Certains états n'autorisent pas la limitation de la durée d'une garantie implicite, il se peut donc que les limitations indiquées ci-dessus ne s'appliquent pas à votre cas.

EXCLUSION DES DOMMAGES ACCESSOIRES ET INDIRECTS. CLASSIC ACCESSORIES DÉCLINE TOUTE OBLIGATION OU RESPONSABILITÉ EN CAS DE DOMMAGES ACCESSOIRES OU INDIRECTS découlant de l'utilisation, ou de l'impossibilité d'utiliser de produit, ou de non-conformité ou défauts dudit produit, ou de défaillances afférentes à tout service effectué en vertu de la garantie à vie limitée. Cette exclusion s'applique même dans le cas où Classic Accessories aurait été informée de la possibilité desdits dommages. Cette exclusion s'appliquerait même si la garantie ci-dessus s'avérait inefficace et que des dommages intérêts étaient revendiqués pour violation de garantie ou de contrat, pour négligence, ou strictement pour responsabilité délictuelle ou conformément à toute autre théorie légale.

Certains états n'autorisent pas l'exclusion ni la limitation de la durée des garanties implicites en ce qui concerne les dommages accessoires ou indirects, il se peut donc que les limitations indiquées ci-dessus ne s'appliquent pas à votre cas.

Cette garantie vous donne certains droits particuliers aux yeux de la Loi et vous pouvez également posséder d'autres droits pouvant varier d'un état ou d'une province à l'autre.